
 

FSK Orientering 

Referat af bestyrelsesmøde den 11.  januar hos E`lisa  

Dagsorden: 

1. Tilføjelser til dagsordenen. 
2. Godkendelse af referat fra møde den 18.10.10. 
3. Meddelelser. 
4. Afholdte arrangementer. 
5. Kommende arrangementer.           

 Årsmøde:       
 Formandens beretning.       
 Indkomne forslag.      
 Pan figuren.       
 Valg. 
           Divisionsturneringen. 

6.  Terminslisten 2011.                            
 Aktivitetskalender. 

7. Økonomi:       
 Regnskab 2010.     
 Budget 2011. 

8. Eventuelt. 
9. Næste møde. 

Punkt 1. Tilføjelser til dagsordenen.                                                                                               

Klubledermøde den 24.01.11. Under punkt 5.                                                                                         
Kontingent. Under punkt 7.                                                                                                                        
FSKBH`s regler for overførsel af overskud. Under punkt 7. 

Punkt 2. Godkendelse af referat fra møde den 18.10.10.                                  
Referatet godkendt uden bemærkninger.   

 Punkt 3. Meddelelser.                                                                            

Skema vedrørende medlemsregistrering modtaget fra DIF. Skemaerne er sendt til de gamle 
klubber. DOF er gjort opmærksom på fejlen. 

Henvendelse fra Michael Knudsen vedrørende opsigelse af den gamle KFIU hjemmeside. Der var 
enighed op opsigelsen. Frank kontakter Karl Aage. 

Indbydelse til DOF`s repræsentantskabsmøde modtaget, formanden bør deltage. 

Ny samarbejdsaftale mellem FSKBH og LTFU modtaget. 

 



 

Punkt 4. Afholdte arrangementer.                              

Ingen.                            

Punkt 5. Kommende arrangementer.                                                                                                        

Årsmødet:                                                                                                                                           
Formandens beretning blev godkendt, og sendes til hjemmesiden.                                                       
De modtagne forslag blev gennemgået. Frank har rettet henvendelse til FSKBH for at sikre at de 
indsendte forslag ikke er i strid med FSKBH`s regler og vedtægter.                                                      
Som dirigent på mødet vil blive foreslået Poul Munk, og som referent vil blive foreslået Per Lennart 
Johansson. Der skal desuden vælges 2 stemme optællere.                                                                  
Emne til Pan figuren blev foreslået.                                                                                                               
Der er endnu kun modtaget få forslag til bestyrelse og udvalg. 

Divisionsmatchen:                                                                                                                             
Stævneleder endnu ikke fundet, Frank vil i så fald afgå som formand og påtage sig opgaven. 
Stævnekontrollant bliver Birthe Sondrup fra OK 73.                                                              
Banelægningen er godt i gang. 

Klubledermøde:  Frank og E´lisa deltager i Østkredsens klubledermøde den 24.  januar.                
Der er lagt op til diskussion om kontingentstigning. Bestyrelsen vil arbejde for mindre stigning i 
kontingent mod lidt større løbsafgift.  

Punkt 6. Terminslisten 2011.                                        
Terminslisten for de interne løb mangler endnu et enkelt arrangement. Nemlig Efterårets klubløb, 
der af bestyrelsen forslås fastlagt til den 9.september.  Arrangør efterlyses. 

Aktivitetskalenderen vil blive lagt på hjemmesiden så snart den foreligger. Den vil løbende blive 
opdateret.   

Punkt 7. Økonomi.                                                    
Regnskabet for 2010 viser et pænt overskud. Overskuddet kommer især på baggrund af mindre 
arrangements udgifter end budgetteret.                                                        
En del af overskuddet, kr. 9.000 overføres til finansiering af overtræksdragter.                         
Budget 2011 blev gennemgået.                                                              
Kontingentet blev diskuteret, men det endelige kontingent fra DOF kendes endnu ikke.                
Der var på ingen måde enighed om kontingentets fastlæggelse.                                                                 
På årsmødet vil blive fremlagt følgende forslag til kontingent for 2011: 

Medlemmer under 13 år  kr.   50,00                         Medlemmer under 21 år   kr.  260,00                                                                     
Medlemmer     13 – 20 år kr.   85,00                         Medlemmer over 20 år      kr.  425,00                                                           
Dobbeltmedlemmer          kr. 150,00                         Passive og dobbelt medl.  Kr.  100,00                                                            
Øvrige medlemmer           kr.  320,00       

 FSKBH`s regler for overførsel af overskud til efterfølgende år blev diskuteret. Bestyrelsen vil 
forsøge at få disse regler ændret. 

 



 

    

Punkt 8. Eventuelt.                                
Ingen bemærkninger. 

Punkt 9. Næste møde.                                
Næste møde aftales efter årsmødet. 

Referent 

Frank Sandgreen 


